
                            ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica 

 

Chceli by sme vás informovať o aktuálnych témach, ktoré sme riešili 

v mesiaci január : 

 

1. Zatvorená vrátnica G03 , počas víkendov   

od 8.1.2021 je v platnosti nový režim vrátnice G03 pre personál počas 

víkendov. Vrátnica je otvorená v časoch prechodu zamestnancov pred  

a po zmene. 

 

2. Nevyplácanie dotácie na stravu “Gastrolístok „pracovníkom ktorý 

odpracovali min. 4 hod. na Home Office 

Aktuálne za vytvára zoznam pracovníkov , ktorých sa to týka a bude im 

všetko spätne vyplatené. 

 

3. Rozšírenie sortimentu v jedálni , čo sa týka šalátov  

Od 1.2.2020 bude sortiment šalátov rozšírený o 3 druhy , 

a zároveň sa začne 2 x týždenne vydávať pizza. 

 

4. Porušenie pravidiel GDPR (ochrana osobných údajov) na seg. P13  

Segment upozorní,  riadiaci pracovníci preškolení. 

 

5. Porušenie práv medziľudských vzťahov na pracovisku seg. P31  

Vyriešené k spokojnosti pracovníkov. 

 

6. Riešime možnosť fasovania tričiek s dlhým rukávom v zimných 

mesiacoch  

Čaká sa na vyjadrenie. 

 

7. Otvorená téma hlučné prostredie na seg.P13 

Preverenie je naplánované v KW 5. 

 

8. Servis seg. P13 pridanie tepelného telesa na dielni   

(zima na pracovisku) 

Rieši správa budov. 

 

9. Nefunkčné sprchy na G02, mužské šatne 

Nahlásené na oddelenie PM. 

 

10. Pridať informačnú tabuľu pri H6 (zosnulý) 

Čakáme na vyjadrenie. 



 

11. Rozšírenie sortimentu v jedálni , čo sa týka šalátov  

Od 1.2.2020 bude sortiment šalátov rozšírený o 3 druhy.  

 

12. Otvorili sme tému , čo sa týka dotovania stravy v prípade, 

ak pracovník nenavštívi závodnú jedáleň  

(ako bolo v mesiaci marec, apríl 2020) 

Čakáme na vyjadrenie o výsledku budeme informovať. 

 

 

 

 

Naším cieľom je riešiť vaše podnety, problémy ,veci na zlepšenie , 

aby sa vaše pracovné podmienky zlepšovali. 

 V prípade , ak riešite problémy , ktoré sa na Vašom segmente 

neriešia, nemáte k daným témam žiadne spätné info, taktiež nás 

neváhajte kontaktovať , chceme aby boli ľudia informovaný . 

 

Chceme Vás pravidelne informovať o aktuálnych témach, 

aby ste aj Vy vedeli , čo všetko riešime a s čím sa môžete na nás 

obrátiť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tešíme sa na vašu spoluprácu.                        

 

 

 

 

 

 

 

                                                                         František Matúš 

                                                 Predseda ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica 

 

      

 

 


